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n Pra�áci by se mohli pøiuèit
�Je bì�né, �e lidé - pøedev�ím pøedci, a to je právì mùj pøípad - obvykle hartusí

a èasto si i oprávnìnì stì�ují na úøady a úøedníky, na jejich neochotu, liknavost,
zdlouhavé vyøizování, na jejich pový�enost, neøku-li dokonce aroganci. Leckdy
k tomu mívají i dùvod. Ale moje vlastní zku�enost, kterou jsem uèinil bìhem
loòského podzimu a leto�ní zimy v Lounech, je docela jiná. Posly�te mùj krátký
pøíbìh z va�eho mìsta.

Do Loun jsem víc ne� ètvrt století dojí�dìl a nav�tìvoval man�ele Vale�ovy,
s kterými jsem jen vzdálenì spøíznìn prostøednictvím mého �vagra, �ijícího
v USA. Pan profesor i paní profesorka zemøeli v rozmezí pìti týdnù loni v létì
poté, co se oba do�ili v plné du�evní svì�esti po�ehnaného vìku. V prùbìhu
komplikovaného dìdického øízení (jedním z dìdicù se stává nezletilá praneteø
paní profesorky, rovnì� �ijící v USA) jsem byl jediným, kdo mohl a musel vyøídit
spoustu zále�itostí - a mnohé z nich neodkladnì, co� pro mne jako Pra�áka
znamenalo èasté dojí�dìní do Loun. Pøitom jsem v�ak získal zcela opaènou
zku�enost ne� je ta, o které se zmiòuji v úvodu, a tak bez nároku na úplnost chci
pøipomenout úøedníky a pracovníky nìkterých lounských úøadu a institucí,
kteøí mi významnì pomohli, a kteøí si zasluhují mou pochvalu a dík.

Musím zaèít ochotou pracovníkù pohøebního ústavu, farního úøadu ès. círk-
ve husitské a lounského notáøství. S mimoøádnou vstøícností a porozumìním
jsem se setkal na Èeské po�tì, Severoèeské energetice, Severoèeské plynáren-
ské, v Severoèeských vodovodech a kanalizacích, v Likoru, na Okresní správì
sociálního zabezpeèení, v Komerèní bance, Katastrálním a Finanèním úøadì.
Pøi akutních provozních potí�ích v zimním období mi �trn z paty vytáhli� odbor-
ní terénní pracovníci, doporuèení Severoèeskou energetikou. Ochotnì poradili
i v realitní kanceláøi, vy�li vstøíc v penzionu Heller a hotelu Union, a obìtavì
pomáhali pracovníci peèovatelské slu�by a dobøí sousedé v Prokopovì ulici.
A spokojen jsem byl i v restauraci �U �ida�.

V Lounech jsem získal dobrý pocit, �e zdej�í úøedníci vyu�ívají víc zdravého
rozumu v obtí�ných a atypických situacích klienta (jako je napøíklad úmrtí bez
pozùstalých) a sna�í se mu pomoci narozdíl od svých pra�ských kolegù, kteøí se
èasto úzkostlivì dr�í �ablony pøedpisù a nesna�í se v�ít do tì�kostí zákazníka.
A proto klobouk dolù, milé mìsto Louny, a díky vám v�em, kteøí jste mi
v nelehké situaci pomohli va�ím lidským pøístupem. Pra�áci by se od vás mohli
pøiuèit.� Ing. Josef Lorenc, Praha

n Pøi dobré vùli...
�Dne 4. února jsme s man�elkou za 176 korun zakoupili v Klenotech COR na

Pra�ské 115 v Lounech pásek k hodinkám. Mìli jsme je�tì dal�í platbu za
opravu, tak�e jsme si ani nepov�imli, �e nám na pásek nebyl vydán úèetní do-
klad. Doma jsem zjistil, �e je pásek po�kozen. Kdy� jsem vadný výrobek rekla-
moval, prodavaèka si vzpomnìla, �e jsem jej kupoval. Kdy� v�ak zjistila, �e
nemám úèetní doklad, byla neochotná, hádala se se mnou. Pøitom mají v po-
kladnì kopii, mohla se pøesvìdèit, �e jsem tam pásek skuteènì zakoupil a pøi
dobré vùli by snad mohla i vystavit duplikát úèetního dokladu. Marnì jsem
zále�itost vysvìtloval. Pøijde mi to líto. Myslím, �e arogance nebyla na místì -
zvlá�� kdy� jsem do této chvíle býval v prodejnì pravidelným zákazníkem.�

Jaroslav Barto�, Louny

n Vyjádøení vedoucí prodejny
�Úèetní doklad vyjí�dí z pokladny automaticky na v�echny operace, uskuteè-

nìné v prùbìhu dne. Je pouze na zákazníkovi, zda si odtr�ený pokladní doklad
uschová èi nikoli. Pokud se na výrobku v pozdìj�í dobì objeví skrytá vada, má
zákazník právo na uplatnìní reklamace. Souèasnì s výrobkem v�ak musí pøed-
lo�it pokladní doklad. To nebylo u pana Barto�e splnìno. Pøi�el po ètyøech
dnech reklamovat vadný øemínek bez pokladního paragonu a velice arogantnì
se do�adoval náhrady. Pøi pohybu zbo�í v prodejnì i poètu zákazníkù není
mo�né si pøesnì pamatovat kdo, kdy u nás co zakoupil. Pokladní doklad není
faktura a neobsahuje tudí� jméno a adresu zákazníka, aby bylo mo�no poøídit
jeho kopii. Pevnì vìøíme, �e tato ojedinìlá pøíhoda neodradí zákazníky od
náv�tìvy prodejny Klenoty COR. Pøijïte se pøesvìdèit, jak jednáme se zákazní-
ky. Rádi Vás obslou�íme.�

Jana Maøíková, vedoucí prodejny

dopisy

Vlèí má významného rodáka
V záplavì zpráv z nedávno ukonèené zimní olympiády mohla mnohým uniknout

informace, �e 20. února Miroslav �ubrt, místopøedseda IHF, pøevzal z rukou
Jacquese Roggera, pøedsedy Mezinárodního olympijského výboru, Olympijský
øád za dlouholetou èinnost ve funkci èlena direktoriátu olympijských turnajù.
Místopøedseda Mezinárodní hokejové federace Miroslav �ubrt se narodil ve Vlèí
nedaleko Loun 16. èervence 1926. V Lounech také vystudoval Obchodní akade-
mii a poté ode�el za dal�ím studiem do Prahy. V padesátých letech se stal èlenem
mezinárodní komise Èeskoslovenské sekce ledního hokeje a ji� v roce 1956 byl
zvolen pøedsedou. Pøi mistrovství svìta 1959 ho kongres navrhl a zvolil do vedení
mezinárodní federace, ve které pùsobí dodnes. Letos se zúèastnil jako hokejový
diplomat ji� dvanácté zimní olympiády a na hokejové mistrovství svìta jezdí od
roku 1957. Padesát let práce pro lední hokej si jistì toto ocenìní v podobì Olym-
pijského øádu zaslou�í. (tak)

øádky z Austrálie
Dvì hodiny pøed odletem nechávám

v ruzyòské hale za poslední èeské pe-
níze zabalit svou �gemièku� do prù-
hledné folie, která má ba�ù�ek ochrá-
nit pøed nepøízní poèasí a leti�tního
personálu. Teï u� vím, jak to dìlají,
pøí�tì si ji zabalím sám a u�etøím 55
èeskejch penìz. Jeliko� letím pøes Lon-
dýn, musím projít britskou imigraèní
kontrolou, která na Ruzyni odstraòuje
zrno od plev. Po vyplnìní formuláøe se
minutový pohovor toèí kolem teplotní-
ho strádání v Evropì a jeho výmìnì za
slunné australské plá�e. Kartièka je
následnì orazítkována �zrno� - první
pøeká�ka za mnou. Za necelé dvì ho-
dinky po startu s námi Boeing pøistává
na londýnském Heathrow. Loni jsem
mìl s British Airways na Heathrow ne-
pøíjemnou zku�enost, ale tentokrát
probìhlo v�e hladce - pøesun na jiný ter-
minál autobusem i nalodìní do dal�í-
ho Boeingu.

Pøed pùlnocí stoupáme nad ozáøený
Londýn a nabíráme smìr na Prahu, Slo-
vensko, Maïarsko, Rumunsko, Èerné
moøe, Turecko a Irán. Trasu pozoruju
na obrazovce na sedadle pøede mnou.
Kromì polohy letadla na mapì máme
pøehled o vý�ce (9 a� 11 kilometrù), tep-
lotì vzduchu v okolí letadla (-53 stup-
òù), rychlosti (pøes 1000 km/h), vzdá-
lenosti do místa urèení (Singapuru)
a èasech v místì odletu, pøíletu a kolik
�e to je�tì hodin poletíme. Ve v�ech le-

tech mám sedadlo u okénka, bohu�el
pøímo nad køídlem, tak�e pokud chci
nìco vidìt, musím hodnì otáèet hlavu.
Mám bloklej krk. Chvilku po pùlnoci
po tro�e hovìzího (zaruèenì z nìjaké
britské �ílené krávy) uléhám. Budím
se nad Tureckem, kde skrze jasnou
oblohu pozoruji nádherné hory. Krátce
pøed ètvrtou u� svítá nad hranicemi
s Iránem. Dole je jen pou�� se zasnì�e-
nými vrcholky. Po snídani (je 17:00
místního èasu) zaèínáme kopírovat
nádherné pobøe�í Thajska a Malajsie
se spoustou pøekrásných ostrùvkù. Ho-
dinku pøed pøistáním se zatahuje a pod
námi se tvoøí obrovské mraky ozáøené
sluncem. Pøi klesáni pozorujeme nesku-
teèné mno�ství lodí míøících do singa-
purského pøístavu. �e je Singapur jed-
nou z nejèist�ích zemí svìta jsem vìdìl,
ale �e mají pøistávací runway lemova-
nou kytkama, mi vyrazilo dech. Bohu-
�el tuto zemi pozoruji pouze z leti�tní-
ho terminálu.

Za hodinku se vzná�ím v Boeingu
australské spoleènosti Qantas. Vzlé-
táme za tmy, jedinou zajímavostí bylo
ovoce, které se podávalo s veèeøí. Vy-
padalo jako bílá odpeckovaná tøe�eò
a chutnalo jako obal od hoøké mandle.
I pøes dvacetiminutová zpo�dìní na
startech se do cíle pøilétá pìt minut
pøed stanoveným èasem - nám se to
povedlo u v�ech tøech letù témìø na
chlup. Michal

n Dvì stì milionù na rok
Jednalo se o spolupráci s Krajskou

hospodáøskou komorou. Vzniklo
sedm odborných komisí: �ivotního
prostøedí a zemìdìlství, cestovního
ruchu a kultury, rozvoje lidských zdro-
jù, regionálního rozvoje a investic,
hospodáøství a bydlení, dopravy a ko-
mise legislativní a právní, které bu-
dou pøedkládat návrhy krajskému
pøedsednictvu, pøièem� HSRL bude
pøedsedat komisi �ivotního prostøedí
a zemìdìlství a bude jejím garantem.
Do komise byli navr�eni místopøedse-
da Okresní agrární komory Ing. Èest-
mír Hess a za Asociaci soukromých
zemìdìlcù Ing. Michal Pospí�il. Jed-
nalo se o revitalizaci regionu a øe�ení

ekologických �kod, na jejich� likvida-
ci by mìlo být na základì usnesení vlá-
dy postupnì vyèlenìno 15 miliard ko-
run. Vládním zmocnìncem pro
Severozápadní Èechy byl jmenován
Vlastimil Aubrecht, který informoval
o 200 milionech korun urèených na �i-
votní prostøedí pro tento rok. Koncem
dubna probìhne mezinárodní konfe-
rence na téma �Strategie hospodáø-
ského a sociálního rozvoje Ústecké-
ho kraje�, které se zúèastní vedle
ministrù Èeské vlády hosté ze Saska.
Dále se jednalo o projektu Equal a zøí-
zení Krajského vzdìlávacího centra
dospìlých, které by se mìlo stát odbor-
nou institucí pro vzdìlání, kvalifikaci
a zamìstnání. Mìlo by podpoøit ucha-

zeèe o zamìstnání, kterým se dlouho-
dobì nedaøí práci získat.

n Práce prý bude v zónách
Dne 18. února se ve Chmelaøství �a-

tec setkal pøedseda HSRL Ivan Havlí-
èek se zemìdìlci. Jednalo se o øe�ení
nezamìstnanosti, která zejména na
venkovì vzrostla útlumem zemìdìlské
výroby, a o situaci pìstitelù chmele
a chovatelù skotu. Lidé najdou pracov-
ní pøíle�itosti v novì budovaných prù-
myslových zónách. Významnì by øe�e-
ní nezamìstnanosti mìly napomoci
doprovodné programy pro malé a støed-
ní podnikání ve sféøe slu�eb, napøíklad
podpora rozvoje agroturistiky. Mìlo by
se více propagovat, �e se v regionu po
úspì�ném odsíøení elektráren podstat-
nì zlep�ila kvalita ovzdu�í. Také ob-
nova chmelnic a chovu dobytka by po-
mohla sní�it nezamìstnanost. Na
setkání zaznìlo, �e zmen�ení rozlohy

chmelnic o více ne� 2.000 hektarù pøed-
stavuje ztrátu zamìstnání pro mini-
málnì 3.000 lidí. Zachovat pìstování
chmele v regionu by mìlo být prioritní,
ale je mo�né pouze za finanèní podpo-
ry státu. Pìstování chmele by podpoøi-
lo urychlené dokonèení pozemkových
úprav, obnova pùvodních chmelnic
a závlahových systémù, geologické
studie mocnosti spodních vod a získá-
ní dotací pro oblast, le�ící ve srá�ko-
vém stínu. Jednalo se i o obnovì chovu
skotu a výroby mléka, co� by mìlo po-
zitivnì ovlivnit nejen zamìstnanost, ale
i krajinu. V souèasnosti klesly stavy
skotu v okrese o 70 % oproti roku 1989.
Zúèastnìní si stanovili následující
úkoly: zajistit na Ministerstvu zemì-
dìlství ÈR materiál k �Rozvoji zemì-
dìlství v Ústeckém kraji�, zapracovat
do globálního plánu revitalizace po�a-
davky pro zkvalitnìní pìstování chme-
le, podporu chovu skotu a projekt
Chrám chmele a piva.

Vlasta Sivická

Dovádìlo se i ve �kole... Masopustní reje, karnevaly a oslavy
nemusejí v�dy probíhat jen v ulicích jednotlivých vesnic. Pìknou, i kdy�
vlastnì tak trochu komorní oslavu uspoøádala poèátkem února Základní
�kola Cítoliby. Plná tìlocvièna �kolákù tleskala v�dy nejlep�ím a nejnápa-
ditìj�ím maskám z jednotlivých tøíd.

LOUNY - V øadì jazzových kon-
certù, poøádaných lounskou agentu-
rou Adart, vystoupí pøí�tí ètvrtek
v Lounech pánské vokální kvarteto
The Swings. Nabízí jazzové evergre-
eny i ménì známé písnièky stylizo-
vané pøevá�nì do zvuku malokape-
lového swingu váleèných a rannì
pováleèných let. Znaènou èást reper-
toiru tvoøí písnì americké proveni-
ence, namátkou lze jmenovat It´s
Only A Papermoon, Time After
Time, Mood Indigo, St. Louis Blues,
Java Jive, Dinah, How High The
Moon, Mr. Sandman. Nejsou zane-
dbávány ani èeské populární písnì
swingového vìku - Nebe na zemi,
Poznáte lehce ná� rytmus, Pláèe nebe
nade mnou, Davida a Goliá�e, Jen

pro ten dne�ní den, Svítá a dal�í. The
Swings nemají charakter oslnivé
show pro velký sál, spí�e se jedná
o intimnìj�í hudební událost tì�ící
ze zajímavosti ansámblového zpì-
vu. Pro pestrost bývá ètyøhlasý vokál
støídán bìhem programu sólovým
zpìvem èi instrumentálními sklad-
bami. Doprovodný band je zpravidla
tvoøen kompletní rytmickou sekcí
a jedním dechovým nástrojem. Jeho
kmenovými èleny jsou Petr Hanzlík,
Petr Jindra, Pavel �vestka a Vít Vo-
máèka. Kromì vlastního bandu spo-
lupracují obèas The Swings s øadou
vynikajících muzikantù souèasné
jazzové a swingové scény. V Lounech
vystoupí The Swings ve ètvrtek 14.
bøezna ve 20 hodin v Hotelu Union.

ÚSTECKÝ KRAJ (rtl) - Celkem 61
trestných èinù s rasovým podtextem èi
extremistické povahy museli vloni øe-
�it severoèe�tí policisté a kriminalisté
v Ústeckém a Libereckém kraji. Poèet
tìchto trestných èinù oproti roku 2000
narostl o sedmnáct. Jak potvrdila mluv-
èí severoèeské policejní správy v Ústí
nad Labem Jarmila Hrube�ová, objas-
nìno bylo ji� 57 pøípadù, pøièem� nej-
více trestných èinù souviselo s napade-
ním Romù. Nejvy��í poèet rasovì
motivovaných trestných èinù øe�ili poli-
cisté v okresech Most (12), Louny (11)
a Teplice (10). Pouze jeden pøípad

v okrese Litomìøice a po tøech na Cho-
mutovsku a Ústecku. Nejvìt�í nárùst
pøípadù zaznamenal v uplynulém ob-
dobí okres Louny, pøedev�ím v souvis-
losti se srazem skinheadù a koncertem
v srpnu 2001 v �i�elicích. Podle Rudol-
fa Výborného ze severoèeské policejní
správy budou policisté vìnovat mimo-
øádnou pozornost více ne� 20 riziko-
vým zápasùm jarní èásti fotbalové
Gambrinus ligy. Na stadionech v Li-
berci, Jablonci nad Nisou, Bl�anech
a Teplicích se zamìøí na nechvalnì
známé pøíznivce pra�ské Sparty, Os-
travy a Brna.

LOUNY - Ve dnech 17. a 18. kvìtna
se v Lounech v areálu restaurace Stro-
movka uskuteèní osmý roèník regio-
nální pøehlídky amatérských hudeb-
ních skupin Lounský kotel 2002.
Leto�ní roèník slibuje úèast tøiadva-
ceti místních hudebních skupin rùz-
ných stylù. Lounský kotel je obohacen
o dvì zajímavé akce. Jedná se o divác-
ké ankety o nejlep�í místní hudební
skupinu. Jedna anketa ji� probíhá na
internetovém serveru (www.ilouny.cz),
druhá se uskuteèní pøímo pøi konání
akce. Pro vítìze jsou pøipraveny dva
dny v nahrávacím studiu BMS Praha.
Akce si klade za cíl nejenom dát pøíle-

�itost novým, vznikajícím nebo zabìh-
lým skupinám prezentovat se pøed �ir-
�ím diváckým spektrem, ale i porovnat
kvalitu s konkurencí, inspirovat a pod-
poøit místní hudební podhoubí. První
roèník Lounského kotle se uskuteènil
v létì 1995 za úèasti tøinácti místních
skupin. V�emi roèníky pro�lo více ne�
tøicet rùzných skupin, které jsou více èi
ménì úspì�né v rámci celorepubliko-
vé, vìt�inou rockové scény. Mezi nej-
známìj�í formace, které vze�ly z této
pøehlídky, patøí napøíklad Sinn Fein,
Tøi sestry Revival Banda èi Safe Gu-
ard.

Martin Kuèera a Vlastimil Roflík

�Dìlej, a� pøijdeme vèas� - tak nì-
jak to zní ka�dý ètvrtek, kdy� se èle-
nové sportovního oddílu v plavání
chystají na pravidelný trénink. Ne-
mohou se doèkat, tøeba�e vìdí, �e to
opìt není �nìjaké� plavání, ale tvr-
dý trénink. Ji� tøetím rokem se pod
vedením Jiøího �imùnka pøipravují
mentálnì posti�ení sportovci na zá-
vody. Pøíprava je nároèná, výsledky
ale více ne� uspokojivé. V loòském
roce jsme ve Zlínì obhájili zlatou
medaili na 50 m znak a pøivezli dvì
støíbra z 50 m znak a 50 m kraul ve
své kategorii. U� víme, �e i letos ne-
smíme zklamat. Èeká nás toti� VI.
Národní olympiáda mentálnì posti-
�ených sportovcù v Olomouci, a to
od 1. do 5. èervence. Nebude to jed-
noduché, ka�dým rokem je více

adeptù na vítìzství a medaile se na-
mno�it nedají. Plavecký oddíl má v sou-
èasné dobì tyto sportovce: Jára Nì-
meèek, Josef Mirvald, Radka Su-
chomelová, Monika Wilczeková, Mar-
tina �temberová, Radek Grundza,
Václav Bázler. Je jich sedm, ale pojede
jich pìt. Taková jsou pravidla! Kdo to
bude? Dozvíme se to na konci èervna
pøi posledních èasových mìøeních. Ne-
zbývá, ne� v�em dr�et �pìsti�, aby je
pevná vùle v trénincích neopustila, udr-
�eli dobrou formu a hlavnì zdraví. Je to
dobrá parta plavcù a velkých kamará-
dù!

Na závìr se patøí podìkovat za nì-
kolikaletou finanèní podporu èlenùm
zdravotní a sociální komise pøi Mìst-
ském úøadu v Lounech a Sdru�ení
zdravotnì posti�ených v Lounech, Zá-

n Letadlem na druhý konec svìta

Prioritou má být zachování chmelnic
n Lidé prý najdou práci v nových prùmyslových zónách
ÚSTÍ NAD LABEM/�ATEC - V polovinì února probìhlo na Krajském
úøadu Ústeckého kraje zasedání Hospodáøské a sociální rady kraje
(HSRK).

Nautilidae mají pevnou vùli

kladní �kole v ulici Prokopa Holého
(u koupali�tì) pak za pronájem bazé-
nu. Nejvìt�í dík patøí samotnému tre-
nérovi Jiøímu �imùnkovi. Trpìlivosti

má na rozdávání, nic nám v�ak ne-
odpustí, ale výsledky jsou opravdu
vidìt. Olga Barto�ová

organizaèní zástupce oddílu
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The Swings vystoupí pøí�tí ètvrtek v Lounech.
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V Praze na Pankráci v kavárnì
�Café na pùl cesty� obèanského sdru-
�ení Green Doors vystavuje studentka
V�E Marie �tìpánková z Chlumèan,
která nav�tìvuje výtvarný obor ZU�
Louny vedený Mgr. Jiøím Nìmèickým.
Sleèna �tìpánková vede na Pankráci
úterní �otevøený atelier� obèanského
sdru�ení �Baobab�, je� se zabývá vol-
noèasovými aktivitami du�evnì ne-
mocných. Vernisá�, která probìhla 7.
února, nebyla zcela typická díky pro-
støedí, ve kterém se konala. Obrazy
malované temperami, olejovými pas-
tely a gelovými tu�kami, se �mísily�

Dal�í z lounských
jazzových koncertù

s hudbou tamních rokenrolových hu-
debníkù - skupiny Pepa Pilaø a rock &
roll band. Díla barevnì i tvarovì vý-
razná a peèlivì instalovaná poutala
pozornost náv�tìvníkù vernisá�e i ná-
hodných hostù kavárny. Vystavená
kolekce nezapøe autorèinu fascinaci
materiálem, zejména olejovým paste-
lem. Uvolnìná, spontánní atmosféra
kavárny pøispìla k výbornému dojmu
z celé akce. Obrazy lze zhlédnout v pøí-
jemném prostøedí �Café na pùl cesty�
v centrálním parku na Pankráci do 13.
bøezna.

Petra Koneèná

Na Pankráci, na malém
vr�íèku...

Lounský kotel letos u� po osmé

�i�elice zvedly kraji statistiku

PRAHA - Na únorovém setkání
Spolku rodákù a pøátel mìsta Loun se
mimo pra�ských èlenù zúèastnilo i nì-
kolik èlenù lounských a pozvání pøijali
starosta mìsta Loun Emil Volkmann
a místostarostka Vìra Mirvaldová.
Starosta informoval o pøipravovaných
zmìnách a investicích ve mìstì. Mís-
tostarostka Mirvaldová hovoøila o roz-
poètu na rok 2002, do kterého je zahr-
nuta oprava divadla a koupali�tì.
Objevily se výhrady èlenù spolku proti
vysokým nákladùm na divadlo a kou-
pali�tì a mnohem ni��í èástce na ne-
mocnici. V diskusi, která následovala,
padl dotaz, zda probìhne oslava 750.

výroèí zalo�ení královského mìsta
Loun. Starosta vysvìtlil, �e nebyla na-
lezena zakládací listina a ani jiné do-
klady. Tím není jisté, kdy pøesnì bylo
mìsto zalo�eno. Hovoøilo se rovnì� o
podrobnostech k uvedeným informa-
cím. Na dotaz, zda je nemocnice uza-
vøena, jak bylo uvedeno v novinách, vy-
svìtlil starosta, �e nemocnice pracuje a
nový øeditel se sna�í minimalizovat její
ztráty. Na závìr podìkoval Ing. Jelen
starostovi za velkou práci, kterou za
dvanáct let pro Louny na radnici udì-
lal.

Spolek rodákù a pøátel mìsta Loun
a okolí v Praze

Rodáci by chtìli více slavit


